
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Jakob Germs [mailto:jakob.germs@hetnet.nl]  
Verzonden: vrijdag 10 april 2015 21:01 
Aan: Engelsman, Marie Louise 
Onderwerp: Rondvraag commissie WMC 
 
Beste Marie Louise, 
 
De VVD fractie heeft voor maandag de volgende Rondvraag. 
 
Kan het College van Gedeputeerde Staten ons informeren over de stand van zaken inzake de 
voortgang van de transitie jeugdzorg. Kan het College van Gedeputeerde Staten ons informeren over 
de aanwending van de 1 miljoen geoormerkte middelen voor de gemeenten, zoals aan de Commissie 
WMC is uitgelegd in de laatste commissie voor de verkiezingen ? 
 
Graag worden wij periodiek geïnformeerd over dit beleidsonderdeel zolang de Provincie Utrecht zich 
hier nog mee bemoeit. 
 
Hartelijke groeten, 
 
Jakob Germs, VVD fractie. 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 


